

No. الرقم التتبعي	Job Title المسمى الوظيفي	Number Require عدد المطرب	Requirements (Education, Certifications, Experience, Language, etc.) المطلوبات (التعليم، الترخيص، الشهادات، اللغات، الخ)	Location الموقع	Duration of Employment فترة التوظيف	Other Comments ملاحظات الأخرى
1	Nurse ممرضة	1	<p><b>Role Description:</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>Implement health management system at the operating unit by ensuring that optimum Health and Health management are provided to all employees by continuous assessment, monitoring and safeguarding of their health. Assure medical coverage for employees under his/her responsibility, including an effectively functioning chain of medical emergency management.</li> </ul> <p><b>Tasks:</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>Ensure optimum Health management by continuously assessing, monitoring and safeguarding the health of the employees the resource oversees.</li> <li>Assure a direct communication with and reporting to functional and hierarchical superiors in dealing with Health and medical issues.</li> <li>Implement relevant documents and contractual requirements related to health and medical issues.</li> <li>The candidate should be willing to stay in Saipem Operations Base, North Rumaila Occasionally as per Company requirement.</li> <li>Ensure that Program GIPSI is operational or equivalent paper format available.</li> <li>Ensure that PSS Program is operational.</li> <li>Equip Medical Structures with equipment, consumables and medicines as stipulated in Health Plan and assure that these.</li> <li>Contribute actively to spreading and sharing of Corporate prevention programs assuring their implementation at the respective site.</li> <li>Ensure that Health Curative Activities are available 24/7/365 at operating site through both in-house assistance and agreements with third parties.</li> <li>Ensure that Health Administrative Activities are carried out on daily, monthly, quarterly and annual basis.</li> <li>Maintain contacts with hierarchical superiors and managers of operations in order to plan different Health initiatives.</li> <li>Create a First Aid Team for emergency, develop the site/project specific MEDEVAC plan and assess its functionality through regular drills.</li> <li>Organize distribution of first aid equipment in different strategic site location to guarantee rapid and effective medical assistance during emergency.</li> <li>Ensure proper management of medical waste according to standards and local laws and regulations.</li> <li>Maintain an Inter-departmental relationship and cooperation with Project QHSE personnel on issues pertaining to Quality, Health, Safety, Environment and Sustainability.</li> </ul>	North Rumaila الرميلة الشمالية	One Year Renewable سنة قابلة للتجديد	

1

			<p><b>Qualification:</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>Eligibility only female candidates.</li> </ul> <p><b>الوصف الوظيفي:</b> العمل على نظام الإدارة الصحية في وحدة التشغيل وضمان الحفاظ على الصحة المثلى لجميع الموظفين من خلال التقييم المستمر ورسد وحماية صحتهم. بالإضافة إلى أن تكون اجراءات الإشراف الطبي للموظفين بشكل دوري تحت مسؤوليته/ها، بما في ذلك إجراء سلسلة العلة الإدارة الطوارئ الطبية.</p> <p><b>المهام الواجبات:</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>ضمان الإدارة المثلى للصحة من خلال التقييم المستمر والرصد والحفاظ على صحة الموظفين.</li> <li>التواصل بصورة مباشرة مع المدراء والمسؤولين لتزويدهم بالتقارير حول التعامل مع القضايا الصحية والطبية.</li> <li>تهئية الوثائق والملفات المتعلقة بالمطلوبات التعاقدية فيما يخص الصحة والقضايا الطبية.</li> <li>يجب أن يكون المرشح على استعداد لتبوء بموقع الشركة في (الرميلة الشمالية) في بعض الأحيان وفقاً للمتطلبات الشركة.</li> <li>العمل على النظام الصحي بالشركة GIPSI.</li> <li>المقدرة على العمل على البرنامج الطبي الخاص بالشركة PSS.</li> <li>تجهيز العيادة الطبية بالعمدات والمواد الاستهلاكية والأدوية على النحو المنصوص عليه في خطة الصحة.</li> <li>المساهمة بشكل فعال في نشر وتبني برامج الوقاية المؤسسية لضمان تنفيذها في الموقع المعني.</li> <li>التأكد من أن المستلزمات العلاجية الصحية متاحة 365/7/24 في موقع التشغيل من خلال المساعدة الداخلية والاتصالات مع أطراف ثالثة.</li> <li>ضمان تنفيذ الخطة الإدارية الصحية على أساس يومي وشهري ولساني وستوي.</li> <li>الالتزام بإجراء الاتصالات مع رؤساء ومدراء الأقسام من أجل التخطيط لمختلف المبادرات الصحية.</li> <li>إنشاء فريق الإسعافات الأولية لعامة الموظفين، وتطوير الموقع/المشروع خطة الاجلاء الطبي معدهه وتقييم وقتها من خلال التدريبات المعادية.</li> <li>تنظيم توزيع عمدات الإسعافات الأولية في موقع استراتيجي مختلف لضمان المساعدة الطبية السريعة والفعالة أثناء الطوارئ.</li> <li>ضمان الإدارة اليومية للثقات الطبية وفقاً للمعايير والقوانين واللوائح المحلية.</li> <li>الحفاظ على علاقة متشركة بين الإدارات والتعاون مع موظفي المشروع في القضايا المتعلقة بالعودة والصحة والسلامة والبيئة والاستدامة.</li> </ul> <p><b>المؤهلات:</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>الأهلية لإثبات فقط.</li> </ul>			
2	(Steel Structural Carpenter) موظف لتكليس هيكل صلب	1	<p><b>Role Description:</b></p> <p>Ensure the performance of structural steel fabrication and erection following Foreman instructions and in accordance with safety and quality standards.</p>	North Rumaila الرميلة الشمالية	One Year Renewable سنة قابلة للتجديد	

2

		<p><b>Tasks:</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>Perform structural steel fabrication and erection activities in accordance with safety and quality requirements.</li> <li>Follow daily instructions given by Foreman</li> <li>Ensure structural steel fabrication and erection is carried out according to approved fabrication, erection and assembly drawings</li> <li>Verify the equipment, tools and materials are in good and safe operating conditions and report any anomalies to Foreman</li> <li>Ensure coordination with the adjacent works to minimize coactivity's and avoid unsafe conditions</li> <li>Follow the permit-to-work statement</li> <li>Ensure the housekeeping of the work location</li> </ul> <p><b>Qualification:</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>Certificates from companies.</li> <li>Must have 3 years experiences at least.</li> </ul> <p>الوصف الوظيفي: إنجاز وتصنيع الهياكل المعدنية بحسب تعليمات مشرف العمل ووفقا لمعايير السلامة والجودة.</p> <p>المهام والواجبات:</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>ضمان جودة تشكيل الهياكل المعدنية وتشكيلها وفقا لمعايير السلامة والفحص الهندسي.</li> <li>التابع التعليمات اليومية من قبل مشرف العمل</li> <li>تنفيذ عمل تشكيل الهياكل المعدنية الفولاذية حسب المخططات تعليمات السلامة وفحص الجودة.</li> <li>التأكد من سير الأعمال في المكان المخصص في المعمل المجهز بالمكان والمعدات اللازمة</li> <li>وتفحص التعليمات السلامة والفحص الهندسي والجودة.</li> <li>الاستئثار القوانين لتصاريح العمل والدخوليات الخاصة بالموقع</li> <li>التأكد من وضع جميع المعدات والأدوات ومواد التشغيل في المخزن المخصص.</li> <li>التسيق المستمر مع الكوادر الأخرى وعدم العمل في الظروف الغير الآمنة.</li> <li>الحفاظ على نظافة موقع العمل بشكل مستمر.</li> </ul> <p>المؤهلات:</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>شهادات خبرة من شركات سابقة عمل فيها.</li> <li>يجب أن يكون لديه خبرة 3 سنوات على الأقل.</li> </ul>			
3	<p><b>LOADER OPERATOR</b> مشغل لودر، رافعة حمل ثقيلة</p>	<p><b>1</b></p> <p><b>Role Description:</b> Operate the assigned vehicles following Foreman instructions and in accordance with safety and quality standards.</p> <p><b>Tasks:</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>Follow daily instructions given by Foreman in accordance with safety standards</li> <li>Ensure the work is carried out accordingly to quality standards</li> <li>Verify the vehicle daily check list</li> <li>Verify the vehicle is in good operating conditions and report any anomalies to Foreman</li> <li>Ensure coordination with the adjacent works to minimize coactivity's and avoid unsafe conditions</li> </ul>	North Rumaila الرميلة الشمالية	One Year Renewable سنة قابلة للتجديد	

3

		<p>Ensure the housekeeping of the work location</p> <p>Follow the permit-to-work statement</p> <p><b>Qualification:</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>Certificate for operating equipment.</li> <li>Must have 3 years experiences at least.</li> </ul> <p>الوصف الوظيفي: تشغيل المركبات الخاصة وفقا لتعليمات مشرف العمل وبحسب معايير السلامة والجودة.</p> <p>المهام والواجبات:</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>التابع التعليمات اليومية الموجهة من مشرف العمل.</li> <li>التأكد من أن سير العمل قائم بحسب مخططات المشروع</li> <li>التفحص من قائمة الفحص اليومي للمركبة.</li> <li>التفحص من جودة عمل المعدات وإخراج مشرف العمل عن أي عطل.</li> <li>التسيق المستمر مع الكوادر الأخرى وعدم العمل في الظروف الغير الآمنة.</li> <li>الحفاظ على نظافة موقع العمل بشكل مستمر</li> <li>تنفيذ قوانين تصاريح العمل والدخوليات الخاصة بالموقع.</li> </ul> <p>المؤهلات:</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>شهادة خبرة في تشغيل وقادة المركبات الثقيلة.</li> <li>يجب أن يكون لديه خبرة 3 سنوات على الأقل.</li> </ul>			
4	<p><b>Wood Carpenter</b> نجار</p>	<p><b>1</b></p> <p><b>Role Description:</b> Ensure the performance of formwork carpentry works following Foreman instructions and in accordance with safety and quality standards.</p> <p><b>Tasks:</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>Perform the formwork carpentry works in accordance with safety and quality requirements.</li> <li>Follow daily instructions given by Foreman.</li> <li>Perform formwork cutting, fabrication, assembly and dismantling.</li> <li>Ensure the works are carried out according to project drawings.</li> <li>Verify all the equipment and tools are in good and safe operating conditions and report any anomalies to Foreman</li> <li>Ensure coordination with the adjacent works to minimize coactivity's and eliminate unsafe conditions.</li> <li>Follow the permit-to-work statement.</li> <li>Ensure the housekeeping of the work location.</li> </ul> <p><b>Qualifications:</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>Must have 4 years experiences at least.</li> <li>Certifications of experiences from Companies.</li> </ul> <p>الوصف الوظيفي: إنجاز أعمال النجارة بحسب متطلبات وتوجيهات مشرف العمل ووفقا لمعايير السلامة والجودة.</p>	North Rumaila الرميلة الشمالية	One Year Renewable سنة قابلة للتجديد	

4

			<p>المهام والواجبات:</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• اجراء اعمال الصيانة عبر التتابع توجيهات المشرف على العمل وفقاً لمتطلبات معايير وتدابير السلامة والوقود.</li> <li>• التتابع التعليمات اليومية الموجهة من مشرف العمل.</li> <li>• التتابع أعمال القطع، التنصير، وتثبيت وإعادة تجميع القطع.</li> <li>• التأكد من أن سير العمل قائم بحسب مخططات المشروع.</li> <li>• التأكد من أن جميع الأدوات والمعدات بحالة جيدة وأمنة، وإبلاغ مشرف العمل عن أي عمل شاذ أو أي عطل.</li> <li>• التنسيق المستمر مع الكوادر الأخرى وعدم العمل في الظروف غير الآمنة.</li> <li>• التتابع تصاريح العمل وتدابير سلامة الموقع.</li> <li>• التتابع التعليمات اليومية من قبل مشرف العمل.</li> <li>• الحفاظ على نظافة موقع العمل بشكل مستمر.</li> </ul> <p>المؤهلات:</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• تجار يمتلك خبرة 4 سنوات على الأقل.</li> <li>• شهادات خبرة من شركات عمل فيها سابقاً.</li> </ul>			
5	Mechanic Heavy Duty ميكانيكي معدات ثقيلة	1	<p><b>Role Description:</b></p> <p>Ensure the correct maintenance operation of the "heavy" onshore equipment, present in the job sites, plants and maintenance bases, performing the instructions received from the Mechanic section leader and /or Workshop Foreman, ensuring the respect of HSE and Quality procedures and practices; following the appropriate manuals supplied by the manufacturers skills and knowledge about maintenance of heavy duty equipment and assembly and disassembly of engines (like PERKINS, CATERPILLAR, DEUTZ, DAEWOOD, CUMMINS, etc.) preferred.</p> <p><b>Tasks:</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Disassemble, reassemble and overhaul of all the heavy equipment (earthmoving machineries, cranes, pipe layers, pay welder etc.) type hydraulic and mechanical, present in the job sites, plants and maintenance bases useful for the construction of pipelines or onshore plants.</li> <li>• Inspect the equipment in order to determine the proper maintenance procedures, by visual observation or with other devices.</li> <li>• Interpret the manuals and technical drawings (hydraulic, pneumatic and electric if necessary).</li> <li>• Produce handmade replacement parts using the tools or equipment available in the workshop.</li> <li>• Test the equipment to observe the correct operation, diagnose problems detected, and in case of malfunction and perform repairs.</li> <li>• Prepare lists of the materials and tools to buy when necessary.</li> <li>• Promptly report any safety hazards or accidents in the workplace.</li> <li>• Ensure good cleanliness and order in the place of work.</li> <li>• Ensure the storage of the tools in the opposite location once used.</li> </ul>	North Rumaila الرميلة الشمالية	One Year Renewable سنة قابلة للتجديد	

5

			<p>• Report the near misses and incidents to his responsible on duty.</p> <p><b>Qualifications:</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Degree or Diploma in mechanical engineering preferred.</li> <li>• Must have 5 years experiences at least.</li> <li>• Certifications of experiences from Companies.</li> </ul> <p>الوصف الوظيفي:</p> <p>ضمان القيام بأعمال الصيانة الصحيحة للمعدات والآلات "الثقيلة" في موقع العمل، وإبلاغ توجيهات وتعليمات مدير قسم الأعمال الميكانيكية أو مشرف العمل، بالإضافة إلى ضمان القيام بالعمل بحسب شروط وأحكام السلامة وأقصى الحدود، فضلاً عن اتباع الإرشادات اللازمة والمرونة من قبل الشركة المصنعة ولدي الخبرة حول كيفية صيانة وتثبيت أو إعادة تجميع المعدات الثقيلة، ويضمن أن تكون المعدات من الأنواع التالية (إيزكر، كاتر بير، دويتز، دايدو، كاتر وغيرها).</p> <p>المهام والواجبات:</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• تفكيك، إعادة تجميع وإصلاح جميع قطع المعدات الثقيلة الهيدروليكية والميكانيكية مثل (إحمالات الأسيب - الرافعات - آلات الحام وغيرها).</li> <li>• فحص المعدات لعرض تحديد إجراءات الصيانة المناسبة لها من خلال المراقبة المباشرة أو بواسطة أجهزة خاصة بالفحص وتحت إشراف مشرفي العمل.</li> <li>• القدرة على ترجمة وفهم المخططات الميكانيكية الهيدروليكية والهوائية والكهربائية إذا لزم الأمر.</li> <li>• تهيئة قطع غيار مصنوعة يدوياً باستخدام الأدوات أو المعدات المتاحة في ورشة العمل.</li> <li>• اختيار المعدات للمحافظة عليها بشكل صحيح، وتشخيص المشاكل المكتشفة، وكذلك اجراء الإصلاحات المطلوبة في حالة وجود أي عطل.</li> <li>• إعداد قوائم المواد والأدوات اللازمة للشراء عند الضرورة.</li> <li>• الإبلاغ فوراً عن أي مخاطر أو حوادث قد تحصل في موقع العمل.</li> <li>• التأكد من نظافة موقع العمل.</li> <li>• التأكد من وضع جميع المعدات والأدوات ومواد التشغيل في المخزن المخصص.</li> <li>• الإبلاغ الشخص المسؤول عن أية حوادث أو إغلاقات قد تحدث.</li> </ul> <p>المؤهلات:</p> <p>يفضل أن يكون حاصل على شهادة بكالوريوس أو دبلوم في الميكانيك، بالإضافة إلى شهادات خبرة من شركات سابقة.</p>			
6	Plumber سباك	1	<p><b>Role Description:</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Ensure the performance of plumbing works following supervisor instructions and in accordance with blueprints and specifications.</li> <li>• Ensure total compliance with safety and quality procedures and standards.</li> </ul> <p><b>Tasks:</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Perform repairs and installation/replacement works on the plumbing systems safely and efficiently.</li> <li>• Prepare and join pipe elements as required, using hand and power tools or machines and/or the appropriate fittings.</li> </ul>	North Rumaila الرميلة الشمالية	One Year Renewable سنة قابلة للتجديد	

6

		<ul style="list-style-type: none"> <li>Perform troubleshooting on plumbing systems.</li> <li>Identified leaks.</li> <li>Be able to read plumbing system layout drawings.</li> <li>Keep clean the work site.</li> </ul> <p><b>Qualifications:</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>Must have 3 years experiences at least.</li> <li>Certifications of experiences from Companies.</li> </ul> <p><b>المهام الرئيسية:</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>اجراء الإصلاحات وأعمال التركيب أو الاستبدال على شبكات الأنابيب بكفاءة وإتقان.</li> <li>تجهيز وخطب الأنابيب كما هو مطلوب، باستخدام العدد اليدوية والتجهيزات المناسبة.</li> <li>إصلاح المشاكل أو الأخطاء التي تحصل على شبكة الأنابيب.</li> <li>تشخيص مشاكل (التسريبات وغيرها).</li> <li>القدرة على القراءة ومعرفة رسومات ومخططات شبكات الأنابيب.</li> <li>المحافظة على نظافة موقع العمل.</li> </ul> <p><b>المؤهلات:</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>يجب أن يكون لديه خبرة 3 سنوات على الأقل.</li> <li>شهادات خبرة من شركات عمل فيها سابقاً.</li> </ul>			
--	--	---	--	--	--